
Page 1 of 2 
 

Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 

 
13 March 2019  

 
KTW – Visit by the undergraduates of University of Hong Kong     

 
 
Students and tutors from the  “Transportation Infrastructure Engineering” of the University of Hong Kong 
visited the Ma Tau Kok Community Liaison Centre on 13 March 2019. The CKR-KTW Project Team 
introduced the Central Kowloon Route project including the project background, benefits, overview of 
the project in planning stage and updates on the Kai Tak West Contract, etc. A field trip was arranged at 
Ma Tau Kok Public Pier to view the marine works and temporary traffic arrangement implemented in the 
local district under the Kai Tak West Contract.  
 
 

啟德西 – 香港大學學生參觀中九龍幹線工地 

 

於香港大學就讀交通基礎建設工程的師生們於 2019 年 3 月 13 日到訪中九龍幹線—馬頭角社區聯

絡中心參觀。中九龍幹線—啟德西工程團隊向師生們講解中九龍幹線工程的背景、效益、規劃階

段的項目概述及簡介啟德西工程的最新進展等。之後師生們於馬頭角公眾碼頭遠觀啟德西的海上

工程及視察區內實施的臨時交通管理措施。 
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